
PRoToKÓŁ NR LxIIIt2023
Z SESJI RADY MIASTA RADZYŃ POUI,ASKI

Z DNIA 16 MAJA 2023 R.



Protokół Nr LXIII/2023
Sesji Rady Miasta Radzyń Podlaski

z dnia 16 maja 2023 roku.

Ad 1.
Otwarcie sesji,

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta.
Obrady rozpoczęto o godz. 09.00,

Rada Miasta Radzyń Podlaski podjęła następujące uchwały:
1) UchwałaNr LXIIV335|2023 - w sprawie nadania nazwy rondu ulicznemu,
2) Uchwała Nr LXIIV33 6 12023 - w sprawie zmiany uchwały budzetowej na 2023 rok,
3) Uchwała Nr LXIIV33712023 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

LXUI §esję Rady Miasta Radzyń Podlaski VIII kadencji otworzył Przewodniczący Rady _

Adam Adamski.

Ad 2.
Sprawy organizacyjne:

a) stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Miasta -Adam Adamski

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na 15 radnych w obradach sesji uczestniczy t3
radnych.
Nieobecni: Radny Rady Miasta - Marek Zawada oraz Radna Rady Miasta - Bożena
Lecyk.

Lista obecności radnych -w załqczeniu.

b) ustalenie porzqdku obrad.

1. Otwarcie sesji.
2. Sprawy organizacyjne;

a) stwierdzenie quorum;
b) ustalenie porządku obrad;
c) przyjęcie Protokołów : Protokół Nr LVV2023 z Sesji Rady Miastaz dnia26 stycz-
nia2023 roku, Protokół Nr LYII|2023 z Sesji Rady Miastaz dnia 2l lutego 2023 roku,
Protokół Nr LVIII/2023 zNadzvlyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia} marca2023 ro-
ku, Protokół Nr LIX/2023 zNadzwyczEnej Sesji Rady Miasta z dnia 16 marca2023
roku, Protokół Nr LXlż023 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia3} marca2023
roku, Protokół Nr LXI|2023 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 21 kwietnia
2023 toku oraz Protokół Nr LXII/2023 z dnia 27 kwietnia 2023 roku.

3. Funkcjonowanie sportu w mieście, wyróżnienia dla zawodników i trenerów.
4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i wykonywania uchwał Rady Miasta.
5. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.



6. Informacj a o rczliczeniu dotacji udzielanych w 20żż roku klubom sportowym i innym or-
ganizacjom.
7. Sprawoz danię z prac y Zakładu Go spo darki Lokalowej .

8. Sprawozdanie finansowe PEC za2022rok.
9. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) DrukNr 336/LXII|2023 - w sprawie nadania nazwy rondu ulicznęmu.
b) Druk Nr 337/LXIJVż023 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2023.
c) DrukNr 338/LXII|2023 - w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.

10. Wolne wnioski i informacje.
1 1 . Zamknięcie posiedzenia.

c) przyjęcie protokołów: Protokół Nr LVI/2023 z Sesji Rady Miasta z dnia 26 sĘcznia
202j roku, Protokoł Nr LTII/2023 z Sesji Rady Miasta z dnia 21 lutego 2023 rohl,
Protokół Nr LVIII/2023 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnią 2 marca 2023
roku, Protokoł Nr LIX/202? z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 16 marca
2023 roku, Protokoł Nr LX/2023 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 30
marca 2023 roku, Protolroł Nr LXI/2023 z Nadzwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia
2] bwietnia 2023 roku oraz Protolół Nr LXII/2023 z dnia 27 lwietnia 2023 rohl,

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski poddał pod głosowanie:"
Kto z Państwa Radnych j est za przyjęciem protokołów ?"

Wynik głosowania:
Za -13
Przeciw - 0
Wstrzymujący się - 0

Rada Miasta jednogłośnie przyjęła ProtokoĘ 13 głosami,,za".

Ad 3.
Funkcjonowanie sportu w mieście, wyróżnienia dla zawodników i trenerów.

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Kultury Firycznej - Jarosław Zaprzalski poprosił
o wręozenie nagród Burmistrza Miasta - Jerzego Rębka.

Następnie włączył przygotowaną prezentację o nagrodzonych sportowcach oraz
trenerach. Prezentacja - w załączeniu do protokołu.

Przewodni czący Rady Miasta - Adam Adamski ogłosił przerwę od godz. 9.28 do 9 .32.

Po przewie wznowiono obrady.
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Ad 4.
Sprawozda nie z działalności Bu rmistrza.

Burmistrz Miasta - Jerzy Rębek
,,Szanowni Państwo. Panowie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, Szanowni Państwo
Mieszkańcy Radzynia obecni na tym posiedzeniu Rady Miasta, ale również witam serdecznie
tych, którzy nas obserwują w internecie. Oczywiście od ostatniej sesji Rady Miasta juź minął
pewien czas. Uchwały, które zostały przyjęte zostńy zrealizowanebądźsą w trakcie realizacji.
Tak więc rytm pracy, który nam towarzyszy już od wielu lat on nie ustaje. IJruąd bardŹo
intensywnie pracuje na różnych polach i to jest myślę taką cechą charakterystycznąwartą od
czasu do czasu to przypomnieć. Bo urząd to jest organizm batdzo żywy, bardzo dynamiczny
i dlatego też o Ęm wspominam. Proszę Państwa chciałbym podzielić się kilkoma ważnymi
kwestiami. Otóż jeśli chodzi o instalacje fotowoltaiczne, które montujemy na szkołach tak
więc na szkole nr 1: instalacjazostńajuż wykonana w tej chwili jeszcze tylko czekamy na
zgodę PGE dystrybucja celem podłączenia do sieci. W szkole 2 już niebawem wszystkie
Panele zostaną zainstalowane i wtedy będziemy już mogli korzystaó z tej no darmowej,
niemalże darmowej energii elektrycznej jaka jest wytwarzana za pośrednictwem oczywiście
słońca. Z takich miłych wydarzeń to jest również otwarcie ulicy Polnej , gdzie oczywiście ta
ulica już oficjalnie zostńa otwarta, udostępniona takbardzo oficjalnie do użytkowania ale
również i została poświęcona, tak aby to tak i po bożemu i po ludzku zostało to
przeprowadzone w sposób klasyczny. Ztakichmiłych również imprez to jest to oczywiście na
otwarcie sezonu wiosennego ptzy fontannie, była to taka impreza kulturalna, gdzie ńwnież
zgromadziła setki mieszkańców Radzynia, batdzo sympatycznie. Dlatego o tym tak
wspominam ponieważ to miejsce, czyli Rynek zaczynażyć, ja osobiście ztego też się bardzo
cieszę. Natomiast mam jeszcze taką serdeczną prośbę abyśmy zwrucali uwagę na to aby to
miejsce było wykorzystywane w sposób taki zgodny zpt:zęznaczeniem. Mam tutaj oczywiście
na uwadze to, aby szczególnie zwracaó uwagę na to, aby ten porządek utrzymywać to jest
w naszym wspólnym interesie, to jest bardzo wńne aczkolwiek służby nasze nad tym
wszystkim czuwają ale myślę, ze jest to tak piękne miejsce i warto abyśmy wszyscy czuli się
wspóhvłaścicielami tego. Szanowni Państwo równiez z takich formalnych spraw chciałbym
Państwa poinformować, że zostaĘ przeprowadzone konkursy na stanowiska dyrektorskie
iwSzkolePodstawowejnr2inastanowiskadyrektorskiewPrzedszkolunr2inumer3itak
też Państwa chciałbym oficjalnie już teraz poinformować, że komisja konkursowa wyłoniła
nowych dyrektorów, nowych i starych w tym znaczęniu pozytywnym tych, którzy się już
sprawdzili myŚlę tutaj o Panu Dyrektorze Cezarym Czarniaku, który został ponownie
wybrany na stanowisko Dyrektora Szkoły Podstawowej nt 2, ale również mamy nowych
dyrektorów: Pani Dyrektor Iwona Wysokińska zostńa wybrana na stanowisko Dyrektora
Przedszkola nt 2 w Radzyniu a Pani Wioletta Chmielarz na Dyrektora Pruedszkola
Publicznego nr 3. To już w tym tygodniu będą wręczone te nominacje już oficjalnie.
No i Państwo od 1 września oczywiście roku bieżącego już rczpoczną pracę na nowych
i w przypadku Pana Dyrektora Czarniaka na tym dotychczasowym stanowisku. No i dlatego
właśnie są bardzo potrzebni moi współpracownicy. Tak oczywiście i oczywiście Przedszkole
nr l tutaj oczywiście na kolejną kadencję zostaławybrana Pani Anna Niewęgłowska. Ja to tak
jakby troszeczkę potraktowałam to, ze to jest constans. Dobze, że sątacy pracownicy, którzy
których jakby tych zmagań konkursowych troszkę może jakby, uważam to za tzecz naturalna,
ale bardzo gratuluję serdecznie wszystkim wybranym na te stanowiska to jest myślę kolejny
taki etap w ich życiu ale równiez w naszej wspóĘracy, kolejny etap. Proszę Państwa
następują też pewne zmiany jeśli chodzi o krajobraz Radzynia. Tutaj powiem o tym, że miasto
Radzyń zbyło działki gruntu o powierzchni bez mała pół hektara. To jest tutaj na tych łąkach



za obecnym przystankiem Pks-u, tutaj przy LJruędzie Skarbowym. Miasto zbyło te działki
oczywiŚcie w drodze przetargu za kwotę ponad 1 000 000 zł.Takża uzyskaliśmy bardzo dobrą
cenę. Przedsiębiorca, który nabył te działki od na§, ale równięż od prywatnyoh właśoicieli. Na
tym terenie będzie tam budował galerię. Plan zagospodarowania przestrzennego przewiduje
taką możliwośó dlatego, też w tym miejscu taki obiekt zostanie zlokalizowany. Galerię
handlową oczywiście, tak galerie handlową. Takżę proszę Państwa tutaj jest sytuacja taka, że
byĆ moze już w roku przyszłym faktycznie te roboty zostaną rozpoczęte i myślę, że
w szybkim tempie powstanie ten obiekt. To też służy rozwojowi miasta. Chciałbym równięż
Państwa poinformowaó o tym, że rozpoczęte zostały pracę przy budowie, przebudowie ulicy
PaĄzantów. Te prace są uważam bardzo dobrze intensywnie realizowane. Powiem jeszcze
tylko tak jedno. Otóż ten destrukt, który został pozyskany z frezowania tej ulicy został
roz§ypany, rońożony na tej drodze łączącej ul. Krysińskiego tak nad Za|ęwem do ulicy
Partyzantów więc tworzy niemalże prawie taką asfaltową klasyczną drogę, którałączy te dwie
ulice i tym samym zapewnia sprawny dojazd mieszkańcom ulicy Partyzantów do swoich
Posesji. Kiedy prace będą na tyle zaawansowane, że nie będzie tam juz przejazdu. Niestety
tak to już jest, że tam gdzie coś nowego powstaje na początku jest nazwijmy w cudzysłowie
bńagan, chaos. Ale to mam nadzieję, że w tym roku już będziemy mogli to ulicę oddać do
użytku. Chciałbym również też Państwa poinformować o sprawach zwięanych z rcalizacją
tej inwestycji na pałacu. I tutaj mam dobre wiadomości i złe wiadomośó. Dobrą wiadomośó
mam taką dla wszystkich mieszkańców Radzynia, że ptace wewnątrz przebiegająprawidłowo
w sposób niezakłócony. To samo dotyczy całego dziedzińca, to samo dotyczy murów
oporowych, monitoringu, oŚwietlenia i tak dalej i tak dalej. Te prace wykonuje firma Lubren,
firma która zasługuje na wielki na wielkie słowa uznania, szacunku za jakośó wykonywanych
prac i terminowośó. Natomiast mniej, czy też całkiem niedobrze należy ocenió sytuację na
elewacji północnej tam od parku. Otóż firma o nazwie Galeria Czystości, która przystąpiła do
Prac jeszcze w okresie zimowym, firma ta zeszła z terenu budowy, zeszła na początku
kwietnia z budowy. Podając nieprawdziwe powody swojego odejścia z budowy. Muszę
przedstawiĆ to Państwu zebyście Państwo byli dobrze zorientowani w tej kwestii. Otóż ta
ftrmazeszła z budowy oficjalnie 6 kwietnia. Argumentując to nie prawdziwymi argumentami.
Między innymi takimi o to, że nie mogli się porozumieć z inspektorem nadzoru. Więc proszę
Państwa zaraz będę ten wątek kontynuowń, ale powiem jeszcze o kolejnych naszych tutaj
działaniach. Otóżproszę Państwa w ślad zaichtym wypowiedzeniem, tych warunków czy też
zejŚciem z budowy ci Państwo zostali wezwani, ta firma została wezwana ponownie do
powrotu na budowę. Musieliśmy poczekać 2 tygodnie. Daliśmy im termin dwutygodniowy na
powrót na teren budowy. Oczywiście firmao mówię oczywiście bo ten czas już minął nie
skorzystała ztego. Tak więc to my daliśmy wypowiedzenie warunków umowy. Odstąpiliśmy
od umowy zptzyczyn oczywiście leżących po stronie tej firmy Galeria Czystości. I w ślad za
tym proszę Państwa pruystąpimy do sporządzenia inwentaryzacji i oczywiście będziemy
zobowiązani ogłosić kolejny przetarg na dokończenie tych prac. I teraz więcej szczegółów na
temat tego nazwijmy konfliktu z inspektorem nadzoru, ale to nie tylko z inspektorem nadzoru.
Proszę Państwa takim zasadniczym powodem tego, że ta sluacja zaistniała było to, że na
elewacji północnej według naszego inspektora jest wiele miejsco które świadozą o tym, że
tynk jest rozwarstwiony ze ścianą i to tylko kwestia czasu kiedy ten tynk obleciałby. Po prostu
fizycznie obleciał. I tutaj stanowisko naszego inspektora było absolutnie niezmiennej
jednoznaczne. Fragmenty tynku ttzęba skuó, wzmocnić ścianę,poŁożyć nowy tynk i dopiero
wtedy malowaó elewację. Galeria Czystości nie zgadzała się z takimi decyzjami inspektora
nadzoru. Amy z kolei nie zgadzamy się z takim ztakąchęcią jakoby podporządkowania sobie
nas dla interesów fi.my. Itqaz powiem Państwu o takich również szczegółach pikantnych.
Otóż proszę Państwa do inspektora nadzoru, naszego inspektora nadzoru kierowane były
gtoźby karalne ze strony przedstawiciela wykonawcy. Pan Inspektor złożył zawiadomienie na
policję o kierowanych w jego stronę grożbach karalnych ptzez przedstawicie|a firmy, która
wykonywała tą pracę. To jest jedna kwestia. Policja prowadzi dochodzenie. Drugim
elementem, czy też takim incydentem jaki miał miejsce na budowie też mniej więcej w tym



samym czasię to proszę Państwa był incydent z udzińem tez przedstawiciela firmy Galeria
Czystości, skoro jest przedstawicielem z kierownikiem budowy firmy Lubren. Nasz
pracownik musiał wzywać patrol polioji zoby nio doszło do niepotrzebnyoh rękoczynów.
Niestety w takich okolicznościach pracowaliśmy. Tak więc proszę Państwa jest to syiuacja
gdzie ten proces odnowy elewacji północnej został zattzymany na pewien czas. Mimo tego,
że I0 marca w tej sali z mojej inicjatywy było spotkanie przedstawicieli firmy Galeiia
CzystoŚci tutaj z nami, ze mną z całym moim zespołem również w obecności był również
obecny Pan Marek. Pani Inspektor Nadzoru. I proszę Państwa byłem świadkiem tego bo całe
sPotkanie zostało zarejestrowane i na wizji i na fonii, bo firma się zgodziła na to}eby całe
sPotkanie było rejestrowane, więc proszę Państwa w mojej obecności w kierunku inspóktora
nadzoru bądŹ co, bądż pnedstawiciela miasta zostŃy rzucone inwektywy. Nawoływałem do
sPokoju, do opanowania się przedstawiciela Galerii Czystości nie usłuchał tegó tylko na
chwilę było pewne stonowanie emocji. Tak proszę Państwa to wygląda ta sytuacja. A jeszcze
doPowiem Państwu jedno, że w związku z tym, że tęn pfocęs inwestycyjny ciągte Uył
zahJÓcany takimi emocjami, niezdrowymi emocjami dlatego tez zleciliŚmy wykonanie
PewnYch badań związanych z tymjakie materiĘ zostały zastosowane na budowie i dlatego
zleciliŚmy ekspertyzę Uniwersytetowi Mikołaja Kopernika w Toruniu. Jeszcze tych badań,
czY też te badania nie do końca zostały wykonaneo nie mamy jeszcze wyników ale czekamy
na te wyniki mam nadzieję, że zkońcem maja będziemy dysponowali tymi wynikami. Proszę
Państwa to jest zbyt wńna sprawa wykonanie porządne wykonanie prac na pałacu żebyśmy
PrzYmykali oko na takie czy inne zjawiska, które tutaj gdzieś towarzyszą. Dlatego z jednej
strony bardzo szanuję tego wykonawcę, który z wielką troską, odpowiedzialnościąpooónoazi
do pracy_ No a sytuacja, którą Państwu przedstawiłem no wskazuje nato, że nie wsŻędzie tak
jest i to jest no ten niedobry ślad. Niedobry. Takze o tym mówię proszę Państwa żeby Państwa
uŚwiadomiĆ to, że nie zawsze wszystko pięknie, dobrze przebiega. Niestety. Kolejnymi
kwestiami, które chciałbym tutaj ponowió i powtórzyó to jest tak powórzyć. ŻÓstał
wyłoniony wykonawca remont ulicy Armii Krajowej, czyli ptzebudowa całej ulicy Armii
Krajowej i ulicy Zeromskiego na osiedlu 30-1ecia. Wykonawcą będzie przedsiębiorstwo
drogowo-mostowe z Lubartowa. Natomiast został ogłoszony przetargrównież na przebudowę
ulicy Wyszyńskiego. Dzisiaj upływa termin składania ofert. Z tego co wień od Pana
Krzysztofa Brachy to nieszczególnie tutaj widzimy jakieś zainteresowanie. Ale to nie
ustajemy. Jeśli podkreślam jeśli nie będą złożone dzisiaj oferty wznowi my proces wyłonienia
firmy poprzez og]oszenie kolejnego ptzetargu. Ale również też ogjaszamy przetarg na
Przebudowę ulicy Warszawskiej, ulicy Chomiczewskiego. Tutaj proszę Państwa dlaczego-taka
determinacja i upór żeby to zrobić? Ponieważ mamy promesy na kilkanaście milionów
złotych i chcemy to wykorzystać. To nie będzie w tej kadencji. Niestety te budowy te
inwestycje są wieloletnimi inwestycjami. Tak więc ulica Armii KĄowej i Zeromskiego to
jest co najmniej dwuletnia inwestycja. To samo jeśli chodzi o inwestycje tą Warszawska
i Chomiczewskiego też dwuletnia. Natomiast w przypadku ulicy Wyszyńskiego to jest tylko
roczna inwestycja dlatego powiem Państwu tak no jest pewien kłopot, bo jest dużo zamówień
a jest mało firm wykonawczych. No to wiem od samych przedstawicieli tych firmo że oni
mają batdzo duzo zleceń i dlatego między innymi czasami coś tam terminowo nie jest
możliwe do wykonania ale nię ustajemy i uwazamo ze te pieniądze Miasto Radzyń Podlaski
spożytkuje zpożytkiem oczywiście dla nas wszystkich. Tak więc procesy inwestycyjne proszę
Państwa są w toku. I jeszcze chciałbym jedno tylko taką prośbę skierować do mieszkańców
ulicy Partyzantów, ale również do wszystkich kontrahentów, którzy przemieszczali się
dotychczas tą ulicą. Proszę o cierpliwość. Proszę o cierpliwość. Proszę o zrozumienie bardzo
Państwa proszę o to abyśmy wytrwali. Oczywiśoie będziemy prowadzili tak to inwestycje już
wczeŚniej to zapowiadałem, ale powtarzam tak Zeby nie przysparzało to szczególnych
trudnoŚci mieszkańcom szczególnie ulicy Partyzantów no, ale też tego nie możemy na czas
określony zamykaó tej drogi. Nie możemy nie zamykać. No jeśli będą wykopy, potężne
wykopy gdziebędziemy wymieniali magistrale wodociągową, sieć kanalizacji sanitarnej, sieó
wodociągową ale również wykonywaó będziemy kanalizację deszczową to wszystko jest
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w głębi w ziemi więc to wszystko musimy wydobyć i stąd proces ten jest batdzo
skomplikowany. To nie jest tak, że to jest otwartia przestrzeń i na tej otwartej przestrzeni
mozemy połozyó dywanik asfaltowy w ciągu dniao czy nawęt tygodnia. Proszę Państwa to są
te sprawy najważniejsze, które chciałem Państwu przekazać. Natomiast jeśli są jakieś pytania
jestem gotów oczywiście odpowiadaó na państwa pytania."

Radny Rady Miasta - Mariusz Szczygieł
,,Panie Burmistrzu ja mam pytanie odnośnie tej ściany północnej tej firmy, która tam zesz,ła
z tego placu budowy. Oni czy myśmy zapłacili im za te roboty, które oni wykonali? Czy oni
m imo wszystko b ez żadnej zapłaty zeszli z ty ch rob ót? Dzi ękuj ę.''

Burmistrz Miasta - JeW Rębek
,,Tak odpowiadam. Otóż za pewne prace wcześniej, jeszcze wcześniej wykonane, które nie
budziły wątpliwości ze strony inspektora nadzoru częśó tych zobowiązań już oczywiście
zapłaciliŚmy. Oczywiście, że tak. Natomiast ta część, która jest no poddawana w tej chwili
ocenie ekspertów zato oczywiście nie zapłaciliśmy. Tak więc proszę Państwa ja nie wiem jaki
będzie dalszy rozwój wydarzeń, ale zaznaczam to może nawet nie powinienem tak zabardzo
wybiegaĆ do przodu. Dobrze na tym zakończmy. Dopóki to nie zostanie potwierdzone nie
zostaną te kwoty wypłacone."

Ad 5.
Informacja Przewodniczącego Rady Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski
,oSzanowni Państwo do końca kwietnia mieliście Państwo również ja i osoby funkcyjne
w mieŚcie złożenia oświadczeń majątkowych. Chciałem potwierdzić, że wszyscy Państwo
Radni w stosownym terminie, na stosownych drukach wedfug wzoru takie oświadczenia
złożyli. Oceny tych oświadczeń zostaną przedstawione Radzie przez lJrząd Skarbowy
w stosownym czasie jak zostaną dokonane. Natomiast już teraz informacja dla wszystkich
i dla mieszkańców można te oświadczenia, które Państwo składaliście zapoznać się z nimi
tradycyjnie u nas w BIP i każdy do tych oświadczeń ma dostęp. Kolejna sprawa. Wpłynęło
pismo tutaj do mnie do Rady Miasta 12 maja z Prokuratury Rejonowej w Radzyniu. Nie jest
długie więc Państwu przedstawię. Skierowane jest do Rady Miasta po to żeby Państwo
wiedzieli o co ci Państwo pytają. Działając na podstawie artykułu 3 paragtń l punkt drugi
artykuł 67 i 69 paragraf 1 ustawy z dnia 28 stycznia 2016 roku prawo o prokuraturze proszę
o udzielenie informacji. Po pierwsze. Czy na obszarze Miasta Radzyn Podlaski obowiązuje
Uchwała Rady Miasta Radzyń dotycząca ustanowienia strefy płatnego parkowania
w weekendy, a jeśli tak to proszę o nadesłanie kopii tej uchwały wraz z kopiami uchwał
zmieniający te uchwałę. 2. Czy przed uchwaleniem uchwały o któĘ mowa w punkcie
1 obowiązywały inne uchwały Rady Miasta dotyczące ustanowienia strefy płatnego
parkowania w weekendy a jeśli tak to proszę o nadesłanie kopii tych uchwał wraz z kopiami
uchwał zmieniających te uchwały. I po trzeoie. Czy obeonie pojawiły się propozycje
uchwalenia takiej uchwńy przez Radę Miasta Radzyń a jeśli tak to na jakim etapie
procedowania jest obecna pozycja. Proszę o udzielenie odpowiedzi w terminie siedmiu dni od
dnia nadesłania mi pisma. Podpisał asesor Prokuratury Rejonowej Tomasz Tulej. Szanowni
Państwo pismo zostało przekazane do wydziału zarządzania mieniem. Z tego co Państwo
u nas wiecie w niedzielę nie nikt nie płacizaparkowanie. Dodam, żetutaj odnosząc się do
punktu trzeciego nie ma takiej procedury aby takie jakieś zmiany robió. Udzielimy stosownej
odpowiedzi prokuraturze. Kolejna sprawa to wpłynął wniosek 19 kwietnia na ręcę
Przewodniczącęgo Miasta o nadanie imienia Rotmistrza Witolda Pileckiego rondu w drodze
wojewódzkiej nr 814 w Radzyniu. I ten wniosek został podpisany przez mieszkańców miasta
w tym przezBurmistrza niektórych Radnych i dzisiaj mamy taki projekt uchwały w punkcie
podjęcie uchwał. Dodam od siebie, że jest to postać wybitna, bezdyskusyjna jedna z kilku



osób naprawdę mający poważny wpływ i o takich postawach swoich w czasie drugiej wojny
światowej możebyó tylko wzorem dla nas dla innych ale same dokonania w trakcie wojny ale
od siebię chciałbym dodać, żę równiez §ama postawa jako człowieka Pana Rotmistna
Pileckiego tutaj za cytuję myśl co zawszę przekazywń, że starajmy się tak żyć żeby
w godzinie Śmierci nie było to dla nas żadnego problemu, że już kończymy życie, ze jest to
radoŚĆ a nie smutek. I tak żyć dla ojczyzny i dla rodziny była dla niego bardzo ważna.
PoŚwięcił i przekazał to co mógł najlepsze. Szanowni Państwo było pytanie na komisji czy
były inne wnioski. Chciałem powiedzieó, że no jużbardzo długo te rondo funkcjonowało bez
okreŚlenia nazwy i taki wniosek w ostatnim czasie się pojawił. Każdy mó$ przez te wiele,
wiele lat inne propozycje zgłosió dlatego nie rozreklamowaliśmy, że prawda tu jeden wniosek
wplynął i po prostu jeśli on nie uzyska akceptacji wówczas będziemy się zastanawiaó co dalej.
JeŚli chodzi o dzińalność przewodniczącego więc jak sami Państwo widzieli w punkció
drugim przyjęcie protokołów z ilu sesji, było kilka nadzwyczajnych, musieliśmy pewne
rueczy dla naszych mieszkańców przegłosowaó, uchwalić. Ja osobiście brałem udziń w wielu
uroczystoŚciach. Tutaj tak jak Burmistrz wspomniał ulicy Polnej, ale chocińby również
bardzo ważną uroczystośó w kalendarzu imprez miejskich mianowicie święto uchwalenia
Konstytucji 3 Maja gdzie wszyscy podkreślają corazbatdziej, że również nasi mieszkańcy
dawni, właściciele Radzynia mieli swój poważny wpływ na tą ustawę. Chciałem również
dodaÓ, żę był zaproszenia wysłane ptzez organizatorów, czyli w imieniu dwóch
organizatotów Pana Burmistrza i Pana Starosty do wszystkich samorządów z okolic i tu
w powiecie i te samorządy mogły brać udział i brały udziń. W mediach natomiast nieco
przektzywiono pewne fakty, ale cóż no mediatorów są media, samorząd nie ma wpływu na
nie i tak, że tutaj trzeba również na to, że ktoś kiedyś zapytajak faktycznie było bo pewne
rzęczy są tam zamieszczone|<rzywdzące. Szanowni Państwo z okazji kolejnej rocznicy już33
wyborów wolnych po wojnie, która jest będzie 27 maja chciałem złożyó wszystkim Radnym
Ęm, którzy dzisiaj zasiadają ale również tym, którzy w przeszłości brali udział w pracach
naszej Rady najlepsze życzenia, życzyó da|szych sukcesów w pracy, zaangażowania i po
prostu żebyŚcie to i ja i Państwo to co robimy dla naszych mieszkańców robili jak najlepiej
potrafimy i przekonaniu, że zawszę jakieś dobro będzie z nami kierowało i zebyśmy to
zawszę stosowali. Na Święto takie samorządowe Państwo otrzymali zaproszenie
do Kolembrod i do Komarówki i jeśli będzie taki odzew od Państwa ja deklaruje , że możemy
zorganizowaó taki wyjazd specjalny a jeśli nie to tpk jak było w roku ubiegłym prostu
naszymi samochodami się tam udamy. Polecam warto. Jest to fajne święto i tutaj jakby będzie
dobry czas aby również poświętować z tej okazji. To by były najwńniejsze rzeczy, które
chciałem Państwu przekazać jeśli są jakieś pytania to proszę uprzejmie. Nie widzę zatem
uwazam, że punkt mamy wyczerpany."

Ad 6.

Informacja o rozliczaniu dotacji udzielanych w 2022 roku klubom sportowym i innym
organizacjom.

Informację przestawiła Naczelnik WEKS Małgotzata Kowalczyk w załączeniu
do protokołu.

Przewodniczący RadyMiasta-AdamAdamskiogłosiłprzerwęodgodz. 10.05 do 10.15.

Po przerwie wznowiono obrady.

Ad 7.
Sprawozdanie z pracy Zakładu Gospodarki Lokalowej.



DYrektor ZGL - Tomasz Piotrowicz przedłożył sprawozdanie w formie pisemnej, które
znajduję sięw zńączeniu do protokołu.

Sprawozdanie -w załqczeniu do protolału.
Ad 8.
Sprawozdanie finansowe PEC za2022 rok

Prezes PEC - Jerzy Woźniak przedstawił w formie prezentacji sprawozdanie finansowe
PEC w formie prezentacji.

Sprawozdanie - w załqczeniu do protolrołu.

Pytania:

RadnY Rady Miasta - Bogdan Fijałek zapytał: Jaka jest obecna cęnazamiał węglowy?

Prezes PEC - Jerzy Woźniak odpowiedział: Cena za miał węglowy na wiosnę wynosiła
1040 zł.

Ad 9.
Podjęcie uchwał w sprawach:

a)Druk Nr 336/LXUI/2023 - w spralłie nadania nazwy rondu ulicznemu.

Przewodniczący Rady Miasta -Adam Adamski
Przewodniczący poinformował, że posiada pozytywną opinię Komisji Rozwoju
Gospodarczego Miasta.

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski zapytń: "Czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby zabraó głos na temat tego projektu uchwĄ?''

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski następnie poddał pod głosowanie:
"Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały Druk Nr 336lLX|IIl2nZl - w sprawie
nadania nazwy rondu ulicznemu?"

Wynik głosowania:
Za -l3
Przeciw - 0

Wstrzymujący się - 0

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski stwierdził, że 13 głosami ,rza'' uch:wała
zostałapodjęta jednogłośnie. Uchwała Nr LXIIV33512023 w załączeniu do protokołu.

Imienny wykaz glosowań w załqczeniu do protolrału.

b)Druk Nr 337/LXUI/2023 - w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski zapytał: "Czy ktoś z Państwa Radnych



chciałby zabraó głos na temat tego projektu uchwały?"

Przewodniaący Rady Miasta - Adam Adamski na§tępnie poddał pod głosowanie:
"Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej
na2023 rok.?o'

Wynik głosowania:
Za _13
Przeciw - 0
Wstrzymujący się - 0

Przewodniczący Rady Miasta- Adam Adamski stwierdził, że 13 głosami ;rzn'
jednogłośnie została podjęta. Uchwała Nr LXIII/33612023 w załąazeniu do protokołu.

Imienny wykaz głosowań w załqczeniu do protolału.

c) Druk Nr 3 3 8 / LXUI/ 2 0 2 3 - w spraw ie zmiany w ieloletniej pro gnozy Jinansow ej.

Przewodniczący Rady Miasta - Adam Adamski następnie poddał pod głosowanie:
"Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy
finansowej?"

Wynik głosowania:
Za -13
Przeciw - 0

Wstrzymujący się - 0

Przewodniuący Rady Miasta - Adam Adamski stwierdził, żę 13 głosami ,rzi''
jednogłośnie uchwała została podjęta. Uchwała Nr LXIII/33712023 w załączeniu do
protokołu.

Imienny wylraz glosowańw załqczeniu do protolrołu,

Ad 10.
Wolne wnioski i informacje.

Radny Rady Miasta - Piotr Skowron
,,Dziękuję bardzo. Panie Burmistrua Wysoka Rado mam taką prośbę skierowaną do Radnych
i do Pana Burmistrza w zwiryku z tym, że rczpocz$ się sezon no już prawie sezon letni jest
proŚba od mieszkańców, żeby wystosowaó pismo do komendanta Powiatowej Policji
w Radzyniu Podlaskim o zintensyfikowanie liczby patroli drogowych. Pierwsze miejsce, na
które pragnę zvnóció uwagę to jest skatepark, czyli ten taki skwerek dla młodzieży, gdzie no
ostatnio, no dobrze, że rŃodzież wychodzi na dwór na świeże powietrze oczywiście i to jest
batdzo dobre zamiast siedzieć przed komputerem, ale niestety dochodzi często do
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niewłaŚciwych zachowań. Drugie miejsce to jest równięż boisko przy ulicy Brata Alberta
Chmielowskiego, czyli w środku osiedla Zabielska. No i trzecia sprawa motocykliści. Bardzo
dobrze, że są alo niostoty na toręnio miasta rozwijają zdeoydowanio nadmiemą prędkośó, czy
to w dzień, czy w godzinach nocnych. Chodzi o to, zeby tych patroli było więcej. Mozó
niektórzy Radni, nie wiem podpiszą się pod takim wnioskiem, ,czy PanBurmistrz wystosuje,
czy moŻe czy ja jako poruszający ten temat. Po prostu rzucam hasło. Poniewż no sezon letni
będzie parę miesięcy trwał."

Radny Rady Miasta - Bartłomiej Miłosz
,,Panie Burmistrzu mam taką prośbę. Wraz zjednym z mieszkańców po rozmowie z nim,
jeżeli by była taka możliwośó o uzupełnienie ubytków na nawierzchni drogi tam pruy ulicy
dojazdowej do ulicy szpitala psychiatrycznego, bo tam są no dość duże wy|oje więt
prosiłbym jeśli by była taka możliwość o wyrównanie tego terenu. Dziękuję."

Radny Rady Miasta - Dariusz Bilski
,,Panie Burmistrzu w imieniu mieszkańców ulicy Powstania Styczniowego tej części nie
utwardzonej prosiłbym o monitorowanie tęraz w okresie letnim, zblizającym się, tej
nawierzchni drogi wysypywanie starać i Zebyśmy się starali wysypywać materiałami małó
Pylącymi. Mi chodzi też o ulicę Dębową, Klonową, Matejki te ulice po prostu, które nie są
utwardzone. Jęszcze mam pytanie odnośnie ulicy Powstania Styczniowego. Czy nate, na tym
odcinku tej ulicy nie utwardzonej, czy tam jest projekt budowlany opracowany? I czy jest
uregulowany jest stan prawny pasa drogowego? Chodzi mi o ten odcinek nieutwardzony, aż
do końca drogi do drogi powiatowej. Dziękuj ębatdzo."

Radny Rady Miasta -Jarosław Zaprzalski
,,Na wniosek jednego z naszych mieszkańców proszę o zamieszczenie tablicy informacyjnej
będącej niejako drogowskazem kierującym do Sanktuarium Matki Bożej Nieustającej Pońoc}.
WiększoŚć Sanktuariów Maryjnych w Polsce takie drogowskazy ma, tutaj już Karol dziękuję
bardzo wyświetlił mniej więcej o coś takiego chodzi, a w których miejscach to jeszcze się
zastanowimy. A swój wniosek umotywuje tym co ten mieszkaniec nam tutaj zaproponował.
Generalnie ja się z tym w pełni zgadzam i nawet trochę to rozwinę. Taka organizacja ruchu
poprzez drogowskaz, czy tamjakiś tabliczkę informacyjną upłynni ruch po cńym mieście.
Przez co to generalnie samochody, które będą skierowane w dobre miejsce nie będą Vłązyó
i szukaó tego miejsca, więc będzie oszczędzanie eksploatacji lokalnych dróg. Jest to promocja
nie tylko dla miejsca kultu jako takiego, jako samego kościoła sanktuarium, które jest bardzo
specyficzne i wyjątkowe, że tak powiem w naszym Ęonie. Będzie to również wsparcie dla
naszej lokalnej gospodarki bo ludzie, którzy zauwńą to nawet jadąc drogą kĄową nr 19
i skierują się w tą stronę no zawsze będą musieli gdzieś się zatrzymać, kupió, zrobić zakupy,
coŚ zjeŚÓ, czy też do mogli zobaczyć to co się w Radzyniu dzieje, tak nasze atrakcyjne
miejsca. Tym bardziej, że w sanktuarium jest udostępniona do zwiedzania wieża widokowa,
zktórej widaó zarówno Pałac Potookich jak i kośoiół Świętej Trójcy, okoliczne tereny, stadion
miejski, w pobliżu jest Bulwar nad Białką, również mamy wielokrotnie nagradzany
w konkursach architektonicznych budynek sądu i inne walory, które możnaztego miejsca
zobaczyÓ. Ponadto w samym sanktuarium są oprócz walorów kultu religijnego, czyli relikwii
świętych Świętego Jana Pawła II, Świętęo Jozafata Kuncewicią ńłogoŚławionych
Męczenników Podlaskich, Siostry Faustyny, mamy również rzeżby, które są autorstwa
naszych lokalnych artystów Mariana Korczyka, czy też obtazy namalowane Pana Sokoła.
Ponadto drzwi, które są wykonane, są to największe kute drzwi w Polsce wykonane również
pruez naszą lokalną firmę Górniczą Fabrykę Narzędzi, więc jest to miejsce, które na pewno
zasfuguje na naszą uwagę co do tego nie ma wątpliwości. I prosiłbym o zamontowanie takiej
tabliczki. Ponadto możemy tutaj powie dzieó o symbolice Trzech Ktzyży, która jest na wieży.
Jest to odniesienie do stĄku, które były w latach 80 i 90 do Solidarności. Tak, to sąkrzyże
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zaczerpnięte z replika jako obraz Styczniowych Krzyży w Gdańsku i cóż bym więcej
mógłbym jeszcze powiedzieć? Elementy t€, które juz wymieniłem będą korelowaó
z promocją naszogo miasta i regionu należałoby się zastanowió, gdzie umieścić te tabliczki.
Podstawowąrzeaząjest to żeby skierowaó ruch, który będzię przy nowej drodze krajowej nr
19 w stronę Radzynia. Au nas lokalnie to mam propozycję taką,że na rondzie Kazimierza
OdrzygoŹdzia skierować ruch w prawo na sanktuarium prosto na PaŁac Potockich
i powiedzmy jeszcze ptzy okazji na kościół Świętej Trójcy, kióry tezjest swojego rodzaju
zabytkiem zpoprzednich epok. Ale na drodze krajowej nr 63 na rondzie Świętegó Jana Pawła
II no to, żeby zrobió taki drogowskaz w lewo. No i na tym poprzestanę. Dziękuję bardzo.'o

Radny Rady Miasta - Bogdan Fijałek
,,Plnie Burmistrzu ja mam jedno zapytanie i wniosek. Zapytanie to: niedawno była akcja
zbięrania podpisów poparcia po to żeby wojsko wróciło do Radzynia. Chciałbym jeżeli Pan
mógłby udzielić trochę informacji na ten temato jakie są szanse? Jak to na ten moment
wYgląda z tym ewentualnym powrotem wojska do Radzynia? Natomiast wniosek mój jest
całkowicie z innej dziedziny. To znaczy chciałbym przypomnieć myślę, że większość
Radnych pamięta, ale na okres pandemii został zawieszony ten program nauki pływania,
który był prowadzony przez Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji ze środków na dzińania
profilaktyczneo zdrowotne i praktycznie od marca 20 roku tak jak się zaczęłapandemia do tej
Pory jak gdyby nie został wznowiony. Dlatego, tez mam taki wniosek wiedząc iz pieniądzÓ,
które właśnie na działania profilaktyczne przez okres pandemii zostńy gdyby odkładane bo
nie można je było wykorzystaó na co innego, jeżeli chodzi o szczegóły to ewentualnie myślę,
że Pani Skarbnik mogłaby mnie tutaj wesprzeć. Jeżęli chodzi o to, czy takie pieniądze i takie
Środki są? Wstępnie się zorientowałem, że tak.I żeby nie pozbawić tej mozliwości, którą
mieli uczniowie przed trzęma laty to chciałbym zaproponować, żeby był to projekt, program
nauki pływania dla klas pierwszych, drugich i trzecich . To jeszcze nie wyczerpuje wszystkich
klas bo te klasy, które od września będą klasami czwartymi, też tego były pozbawione.
Natomiast w za|ężności od liczby chętnych, które zgłosiły się do programu I-2-3 chodzi mi
o klasy to myŚlę, że 4 można by było troszeczkę w innej formie przeprowadzió. Ja to tak
mówię w tym momencie jeszcze do września zdawŃoby się, że jest dośó duzo czasu ale
uważam, że trzeba by było żeby znaleźć też pieniądze, któte trzeba będzie na ten program
wYdaÓ. Trzeba by było już zbieruć wstępne deklaracje, ilu będzie chętnych do tego programu,
a żeby uzmysłowić o środkach które wydaj ą rodzice, bo przecież działają szkoły prywatne,
które uczą pływania to jest to miesięcznie znacząco ponad 200 zł musi wydać rodzic.
Natomiast jeżeli byśmy warunki zachowali tego naszego programu nauki, którego który już
był wczeŚniej prowadzony to nie przekraczńoby to l00 zł miesięcznie. To by chodziło tylko
iwyłącznie o pokrywanie wejścia na basen dziecka, natomiast instruktorzy, którzy prowadzili
by tą naukę pływania swoje wynagrodzenie by otrzymywali w ramach tego naszego programu
ze środków profilaktycznych. Dziękuję."

Radny Rady Miasta - Bańłomiej Miłosz
,,Jeszcze jedna kwestia Panie Burmistrzu przypomniała mi się. Czy dałoby radę tu przy ulicy
1l Listopada jak jest skrzyżowanie do ulicy z ulicą Warszawską jest przejście dla pieszych.
Jest praktycznie przy samym brzegu skrzyżowania. Jakby dało radę to przejście przesunąć
troszkę dalej, żeby samochód wyjeżdżający z Il Listopada zmieścił się pomiędzy
skrzyżowaniem a przejściem dla pieszych. Dlaczego? Ja wyjeżdżając tam, często dość
wyjeżdżam, stoję żeby włączyć się do ruchu na ulicę Warszawską, stoję na przejściu dla
pieszych i jeżeli ktoś chce przejśćja mu utrudniam przejście. Tam jest chodnik i czy dńoby
radę go przesunąć o tę 5-7 m w stronę ulicy 11 Listopada."

Burmistrz Miasta - Jerzy Rębek
,,Ja przede wszystkim zobowiązanv jestem udzielió odpowiedzi Panu Przęwodniczącemu
Bogdanowi Fijałkowi i Panu Darkowi. Oczywiście proszę Państwa. Tak odpowiadam przede
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WszYstkim na to pytanie postawione mi w sprawie wojska. Otóż proszę Państwa no ja tutaj
nie mogę tego potwierdziĆ,że wojsko będzie prawda. Natomiast wyszliśmy ztakąinicjatywą
bardzo cęnna iniojatywa, Zbioraliśmy podpisy poparoia zatąinicjatryąi przyznam, iękied1l
zawiozłem te wszystkie podpisy, te nasze postulaty do Ministerstwa Obiony Narodowej tó
wzbudziło takie duże zainteresowanie, poniewń w ciągu kilku dni ze6raliśmy ponad
6 000 PodPisów, więc to wynik naprawdę dobry tak jak mi powiedzieli panowie oficeiowie.
No w ostatnich latach to tego nie było jeszcze więc ten wniosek jest bardzo wnikliwie
rozPatrywany flo, ale cÓż no tutaj my decyzji takiej podejmowaó żadnej nie możemy.
Natomiast zapewne teraz Państwo obserwujecie taki wzmozony ruch, wojska już tam
stacjonują tak czasowo tam właśnie w tym ośrodku OHĘ obecnym jeszcze o Óśrodlu oHĘ
ale to jest w ramach tych Ćwiczeń,,Anakonda2023". Natomiast, czy będzie to stałe juŹ
usYtuowanie te jednostki? Tego nie wiem ale powiem Państwu tak. Śródowisko Radzyńs"kie
szeroko Pojęte, no zaprezentowało się z najlepszej strony i dlatego wszystkim państwu
biorącYm udział w tym czynnie bardzo serdecznie dziękuję i tym Óbecnyń tutu; państwu
RadnYm, Państwu Mieszkańcom Radzynia, ale również Ęń wszystkich, któtzy d"o tego się
PrzYczYnili. Pan Dariusz Bilski pytał o ulicę Powstania Styczniowego to jest. Przepraszam.
To jest właśnie ta ulica, która dochodzi bezpośrednio do ogrodŹenia, przy ogiodzeniu
jednostki wojskowej i powiem to tak. Nie mamy do końca uregulowanego'stanu prawnego
tego Pasa drogowego. To jest skomplikowana materia. Między innymi dlatógo, ze tim jeszize
stosunki własnościowe nie są do końca po regulowane. Nie chciałbym terŁ możę uiywając
imion nazwisk byłych właścicięli ale zapewniam Państwa, że tutaj w porozumieniu z pńm
Starostą, który i jego słuzbami, które nad tym czuwają tam są pewńe kwestie rozstrzygane ale
juŻ Przez sąd. JeŚli te kwestie własnościowe tych gruntów,- które są i na terenie iej były
jednostki wojskowej, ale jest sąsiadujące bezpośrednio na tej drodzÓ, przy tej drodŹe, jal
zostanę Po regulowane Medy będziemy mieli prawo, że tak powiem wystąpić i wystąpimy
o Powiększenie pasa drogowego. Jeśli powiększymy ten pas drogowy już bezpośrednió ten
taki sąsiadujący z jednostką wojskową, wtedy dopiero będziemy *ogti rcz§ocząć proces
tworzenia pĄektu. My nie mamy proszę Państwa prawa własności więc nie możemy
w Ż:ńen sposób opracowywać projektu. Ja wiem, że to jest potrzeba tak, ja wiemo ja sobie
zdaje z tego sprawę. Może jeśli będzie wojsko to i przyspieszy to ten proces. Więc nie
zaPominamy o tym. Natomiast jeszcze raz podkreślam. Proszę Państwa, 

-żeby 
sięgnąć po

Środki Pomocowe bez,kórych nie mamy szans na takie gruntowne remonty dróg. No-właśnie.
JeŚli nie sięgniemy po środki pomocowe to nie będziemy mogli tego zrobić a nirazię sięgnąó
nie mozemy bo nie mamy, ani pĄektu technicznego, ani pozwolenia na budowę. Ale ilanie
Radny. Pański głos jest tutaj absolutnie bardzo cenny. I tylko zapewniamy również pana, że
mY o tYm myŚlimy tylko, żę na razie to jest poza nasząjakąś tam możliwością. Natomiast to
co Powiedziń jeszcze raz wracam do Pana pytania i wręcz postulatu Pana na Radnego
Bogdana Fijałka, Pana Przewodniczącego to powiem, że myśmy tam słowo zamienili jużia
ten temat ale to ale to dobrzeo że to wybrzmiewa bo myślę, że takpójdziemy w tym kierunku
tak, żeby te Środki szczególnie z tych źródeł wiadomo, które tutaj zostały wymiónion e, żeby
były przeznaczone właśnie na takie szeroko rozumianą troskę o dziecko, młodzięż i myślę, zi
PrzYstąPimy do tego aby tylko było zainteresowanie. Podkreślam. Bo chcę je szaze jedną rueaz
zaznaczyĆ, To wyłącznie okres pandemii zablokował, żę tak powiem tą aktywnośó.
Nic innego nie było powodem tego. Nie było żadnych innych powodów tylko pandernia, ale
tak jak Pan Przewodniczący powiedział. Czas już wrócić do tych dobrych do tych dobrych
praktyk. JeŚli chodzi o pozostałych Państwa mam tu wszystkich Państwu ie *.rysikie
Państwa postulaty wynotowane i tutaj wraz z moimi współpracownikami przystąpimy
do realizacji i sprawdzenia, czy to jest możliwe. Nawet jeśli chodzi o to przejście dla pieszyclr.
Wiem o co chodzi oczywiście, że tak wiem o co chodzi tak oczywiście. Rozumiem toi faktycznie to, no to tak i tak. Natomiast przyznam, że tak plający wzrok kieruje do
Naczelnika Wydziału Zanądzania Mieniem, ale może to tak: sprawdźmy najpierw a dopiero
Potem powiemy. Dobrze. Bo to są pewne uwarunkowania Pan Darek tutaj też by mógł
Powiedzieó na ten temat wiele ale to no będziemy to no bo tak. Przeanalizujemy ń
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i odpowiemy. Zanotowałem to wszystko. Dziękuję batdzo.''

Ad 11.

Zamknięcie obrad.

Przewodniczący Rady - Adam Adamski stwierdził, że wobec wyczerpania porządku obrad
zamykam LXIII Sesję Rady Miasta Radzyń Podlaski.

Podziękował zauczestnictwo i zamknął obrady LXIil §esji Rady Miasta Radryń podlaski.

Obrady zakończyły się o godz. 1l:20.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

protokolant:
Inspektor WOP

N,ł€^xaŁ
Monika Leszak

PRZEWODNICZĄCY RADY

Adam Adamski

Protokół został sporzqdzony na podstawie nagrania CD, które znajduję się w biulze Rady
Miasta oraz na postawie nagrania audio wideo:
https//esesja.tv/transmisjaI2975/24-posiedzenie-rady-miasta-radzyn-podlaski-2801202 Lhtml
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